
SESTAL SE JE KOMITE ZKS

Več pozornosti
posvetili sprejemu v
ZK

Več točk dnevnega reda zadnje scjc občinskega komi-
teja ZKS je bilo nameojenih kadrovski problematiki -
izključitvam, črtanjem, izstopom in sprejemanju v ZK.

Komisija za kadrovska vprašanja pri predsedstvu
občinskega komiteja ZKS je z žeijo za omejitev izsto-
pov, izključitev, črtanja izelala analizo, ki naj bi služila
aktivnostim komunistov v vodstvih osnovnih organiza-
cij, ZK. Iz analize je razvidno. da se je proces izključi-
tev iz ZK začel ze v dragi polovici leta 1983, ter da so se
za izključitve odločale predvsem osnovne organizacije
v KS in v proizvodnih O Z D . Vzroki za izključitev so
bili v popolni neaktivnosti članov ter zaradi neplačeva-
nja članarine. V prvih devetih mesecih lanskega leta sta
bila izključena iz ZK dva člana.

Od 36 črtanih članov v letu 1983 je bilo opaziti, da so
bili v več primerih črtani tisti. ki se ob upokojitvi niso
prevezali v novo osnovno organizacijo. V lanskem
devetmesečnem obdobju je bilo 26 članov čr}anih iz
članstva, od teh je bilo največ mladih do 27 let. Vzroki
za črtanje iz članstva ZK so predvsem zaradi nepoveza-
ve v novo osnovno organizacijo, zaradi neudeležbe na
sestankih in zaradi neplačevanja člananne.

V letu 1983 je iz ZK izstopilo 29 članov, v ptvih
desetih mesecih lani pa 13 članov. Izstopajoči so nava-
jali, da je članarina previsoka, da se čutijo nezmožni,
da bi kakorkoli pozitivno vplivali na delo OOZK. V
strukturi izstopajočih prevladujejo člani s srednjo uo-~~
brazbo, porasel pa je tudi odstotek tistih, ki imajo
visoko ali višjo izobrazbo in se odloiajo za izstop.
Vzroki za izstop so različni. Visokoizobraženi kadri so
v izstopni izjavi kritizirali razmere v ZK ter izražali
razočaranje nad nemočjo ZK, da bi presegla sedajo
stopnjo oportunizma in negativne pojave v naši družbi.

V obdobju od januarja do septembra lanskega leta je
bilo na novo sprejetih 21 članov, od tega deset žensk,
dvanajst novosprejetih je bilo mlajših od 27 let.

Glede na socialno strukturo je kljub rahlemu porastu
glede na zadnja tri leta malo študentov. Zaskrbljujoče
pa je, da že tretje leto zapored"sprejema v ZK izredno
majhno število osnovnih drganizacij. Kljub nenehnemu
poudarjanju po nujnosti sprejema mladih komunistov
pa številke kažejo na neugodno stanje. Člani komiteja
so bili mnenja, da se bo v bodoče potrbno več ukvarjati
z mladimi, saj jih v ZK ne bomo dobili le s tem. da jih
bomo nekajkrat letno vprašali. če so pripravljeni posta-
ti člani ZK. Tudi sam sprejem v ŽK naj bi bil bolj
svečan. .

Pri mladih v srednjih šolah, v prosveti in zdravstvu so
komunisti še vedno premalo prisotni, saj je tu stanje
zaradi nesprejemanja novih članov kritično. Vzroki za
tako stanje pa so v veliki meri v sami organizaciji ZK,
saj s svojimi akcijami ne pnvlači mladih.
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